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ACTA REUNIÓ DEL CONSELL D’ESPORTS DEL DISTRICTE DE SANT ANDREU  
 

 

Data: 4 d’octubre de 2022 

Hora d’inici : 18:00 hores 

Lloc: Sala polivalent del Poliesportiu Camp del Ferro 

 

Assistència 

Presideix el conseller d’Esports Sr. Felipe Martínez 

 

Consellers/res presents: 

 
Felipe Martínez Ribera (GMD PSC) 
Marc Hernández Hernández (GMD ERC) 
Maria Ximena Gadea Pintos (GMD JxCat) 
Marcos Rodríguez Hernández (GMD C’s) 
Jordi Gimeno Pérez (GMD BnComú) 
Gerard Sentís Garcés (GMD BnCom) 

 

Tècnics municipals i ponent 

 

Lucas Martínez Chito, director de Serveis a les Persones i Territori 

Alicia Sebastià Riera, tècnica d’Esports 

Bàrbarà Balanzó, Barceló-Balanzó ArquitectesSLP 

 

Entitats i Equips esportius 

 

Associació Esportiva Bon Pastor 

Associació Esportiva Sant Andreu (UTE- Camp del Ferro) 

Club Esportiu Fabra i Coats 

Club Esportiu Sagrerenc 

Club Patí Congrés 

Futbol Sala BEX 

Handbol Sant Andreu  

Unió Esportiva Sant Andreu 
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Presentació del consell i ordre del dia 

 

Pren la paraula el conseller d’Esports, Sr. Felipe Martínez, per donar la benvinguda i dóna per 

aprovada l’acta de la sessió anterior per unanimitat dels assistents. 

 

Fa lectura de l’ordre del dia:  

 

1. Informació sobre el projecte del futur Poliesportiu Espronceda 

2. Seguiment d’obres pel canvi de gespa artificials als camp de futbol 

3. Esports i LGTBI 

4. Proposta de canvis en les bases de la Festa de l’Esport 

5. Prec i preguntes 

 

És dona pas al primer punt de l’ordre del dia: 

 

1. Informació sobre el projecte del futur Poliesportiu Espronceda 

 

El conseller d’Esport exposa que el calendari previst d’actuació del Poliesportiu Espronceda és: 

 

 Licitació i adjudicació d’obres des d’octubre 2022 fins a març de 2023. 

 Execució de les obres des de l’abril 2023 fins a gener 2025. 

 Posada en marxa des de febrer de 2025 fins abril de 2025. 

 

Passa la paraula a Bàrbara Balanzó, del despatx Barceló-Balanzó ArquitectesSLP que explica 

com serà el nou espai CEM Espronceda. És pot consultar la presentació en el document adjunt a 

l’acta.  

 

El Poliestportiu Espronceda està format per un edifici de tres plantes, planta baixa i soterrani a la 

part frontal que està dedicat a esports minoritaris com tenis taula, tir amb arc i gimnàstica. Els 

vestuaris i lavabos de tot l’edifici estan adaptats i estan distribuïts per totes les plantes. A més 

disposa d’una pista poliesportiva amb llum natural que ocupa l’espai central de la illa de cases, que 

pot dividir-se en tres pistes de joc de bàsquet 

 

L’equip de Hanbol Sant Andreu demana poder incorporar una cortina de separació a la pista 

poliesportiva per dividir la pista en dos meitats, ja que per esports com handbol, futbol sala o 

hochey patins es requereix un espai més gran que el que proporciona quan es divideix la pista en 

tres parts. Demanen que la cortines de separacions siguin especials per evitar sorolls entre les 

pistes. 

 

L’Associació Esportiva Bon Pastor indica que troba a faltar vestidors o zones amb armariets per 

poder deixar les bosses  i estris dels jugadors i jugadores quan estan totes les pistes ocupades. 

També demana que l’assignació de les pistes sigui negociada amb totes les entitats esportives. 

 



 

 
 
Direcció de Serveis a les Persones i al Territori – Districte de Sant Andreu 
C/Segadors, 2 4a planta 
08030 Barcelona 
www.bcn.cat/Santandreu 
 
 
 

3 
 

Des de Districte es comenta que és una instal·lació de l’IBE i que està orientada a esports 

minoritaris. La gestió de l’edifici serà gestionada per IBE, però es negociarà la gestió de la pista 

poliesportiva. 

 

El conseller d’Esports indica que el nou pavelló a la Sagrera que es construirà en breu, serà 

explicat en el següent Consell d’Esport.  

 

2. Seguiment d’obres pel canvi de gespa artificials als camp de futbol 
 
El conseller d’Esports explica com s’han desenvolupat les obres de canvi de gespa dels diferents 
camps del Districte.  
 

 Al camp de Bon Pastor el canvi de gespa s’ha finalitzat  i esta en funcionament des del 
setembre. 

 Al camp de Trinitat Vella s’han enrederit les obres. Les pluges i la tardança en el 
subministrament d’una xarxa especial que es necessitava per tapar un desguàs ha fet que 
la previsió de finalització de les obres sigui el 21 d’octubre.  

 Al camp Narcís Sala les obres de canvi de gespa es preveuen per novembre de 2022 amb 
un termini de duració de dos mesos i mig.  

 
 

3. Esports i LGTBI 
 
En Gerard Sentís conseller de LGTBi explica la mesura de Govern LGTBI, que es pot consultar en 
el document adjunt a l’acta, que conté les següents línies de treball respecte als Esports: 
 
1. Protocols d’actuació i manuals: espais segurs 

 Treballar amb els clubs esportius i instal·lacions esportives per implementar protocols i 
guies pel bon tracte per gestionar les realitats i les necessitats de les persones LGBTI i la 
prevenció, detecció i abordatge de les situacions discriminatòries i/o violència cap al 
col·lectiu.  

 Promoure la implementació de senyals i espais segurs: adhesió de manifestos i distintius a 
les instal·lacions. 

 
2. Diades esportives 

 Promoure la prevenció contra la LGTBI-fòbia a partir d’una programació esportiva dedicada 
a la lluita contra l’homofòbia o a favor de la Diversitat sexual i de Gènere. 

 Donar suport i col·laborar en l’organització d’accions esportives d’entitats LGTBI expertes 
en l’àmbit.  

 Promoure accions de visibilitat dels col·lectius LGTBI. 
 
3. Espais segurs 

 Millorar l’accés de les persones trans als centres esportius municipals o altres espais 
esportius.  

 Habilitar espais als vestidors d’ús individual per qualsevol persona que sol·liciti un espai 
privat per canviar-se.  

 Promoure campanyes esportives a favor dels espais segurs en l’àmbit esportiu de les 
persones dels col·lectius LGTBI o per aprofundir en el coneixement sobre LGTBI-fòbia i 
com prevenir-la, detectar-la o denunciar violència LGTBI-fòbiques. 
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4. Altres 

 Realitzar intervencions simbòliques en esdeveniments esportius.  

 Formació i recursos pedagògics al personal dels clubs esportius i instal·lacions esportives.  

 Afavorir espais de coordinació amb els entrenadors i entrenadores o professionals 
esportius per garantir espais segurs de LGTBI-fòbia.  

 Formació a aquests professionals o entitats esportives del Districte de Sant Andreu de 
continguts sobre diversitat sexual o de gènere, com també als seus professionals en la 
detecció, atenció i derivació de situacions de discriminació i violència LGTBI-fòbica. 

 
 
Demana debat i col·laboració entre les entitats esportives per poder treballar aquestes línies de 
treball. 
 
Els representants del club Handbol de Sant Andreu comenten que els tècnics esportius dels clubs 
els cal formació i informació sobre com actuar quan detecten situacions que poden estar 
relacionades amb temes LGTBI.  
 
La representant del club Patí Congrés comenta que cal més informació gràfica a les instal·lacions 
esportives sobre aquests temes. 
 
El representant del club FS BEX comenta que calen més vestuaris pels àrbitres a les 
instal·lacions, ja que cada vegada més les parelles d’àrbitres són mixtes i no sempre es tenen 
suficients vestuaris als equipaments. 
 
Tots els assistents s’emplacen a treballar i debatre les línies de treball comentades. 
 
 
4. Proposta de canvis en les bases de la Festa de l’Esport 

 

El conseller d’esports i el director de Serveis de les Persones i Territori fan l’explicació sobre la 

proposta de bases de la Festa de l’Esport del Districte de Sant Andreu. Es demana la col·laboració 

de les entitats esportives per fer una comissió de treball a partir d’una proposta feta per Districte. 

Aquestes bases, una vegada treballades entre tots els agents implicats, serien aprovades pel 

Plenari. En breu es farà una convocatòria de reunió per treballar aquestes bases.  

 

Es proposa que la jornada de la Festa de l’Esport sigui a finals de gener de 2023. Des de Districte 

s’està considerant no fer el sopar de la Festa de l’Esport.  

 

5. Precs i preguntes 

 

El conseller d’Esports dóna pas al torn de precs i preguntes. 

 

El representant de l’Associació Esportiva Bon Pastor demana fer taules de treball per fer més 

participatiu el consell municipal i així tenir més interaccions entre Districte i les entitats esportives. 

També comenta que hauria d’haver més parades de bicing a prop dels centres esportius per 

fomentar venir amb aquests vehicles a fer esport a les instal·lacions esportives.  
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La representant del Club Patí Congrés creu que l’organització a l’hora de repartir els premis hauria 

de tenir en compte que una vegada els premiats han recollit el seu premi acostumen a marxar 

sense considerar que hi ha altres entitats i esportistes premiats, els quals no han rebut encara el 

seu premi. 

 

El conseller Jordi Gimeno exposa que s’haurien de fer més reunions participatives amb les 

entitats. 

 

El conseller d’Esports dóna per finalitzada la reunió del Consell d’Esports a les 19: 30 hores. 

 

Barcelona, 4 d’octubre de 2022 


